
Vragen van Hilversums Belang voor wethouder Wolthers over armoede in Hilversum:

Geacht college,

Gezien de berichtgeving van 3 september 2019 op nos.nl waarin wordt aangegeven dat Nederland 
steeds minder armen kent op grond van een onderzoek van het SCP, heeft Hilversums Belang de 
volgende vragen aan de wethouder:

 Klopt het dat in Hilversum de armoede ook daalt? 
 Kunt u de Raad een overzicht geven van de armoede per leeftijdsgroep in Hilversum, afgezet 

tegen het landelijke gemiddelde van 5,7%, zoals door het SCP gesteld?
 Kunt u aangeven hoeveel mensen in Hilversum gebruik maken van de voedselbank en of dit in 

2019 is toe- of afgenomen?
 Kunt u aangeven hoeveel van de Hilversumse armen kampen met hardnekkige schulden en of 

dit in 2019 is toe- of afgenomen?

De fractie van Hilversums Belang dankt de wethouder bij voorbaat voor de beantwoording.

Vriendelijke groet,
Henriëtte Bijl
Hilversums Belang


